
 

 

 Elnökségi ülés 
 ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyv 

2025. április 8. (18:01-19:56) 
Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca   Elnökhelyettes 

3. Szigeti Dominika   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

4. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

5. Csordás Dorottya   Külügyi Bizottság elnöke 

6. Tóth Huba Benedek  Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

7. Steff László    Vendég 

8. Harnisch Róbert   Vendég 

9. Kotroczó Evelin   Vendég 

10. Molnár Zille    Ellenőrző Bizottsági tag 

11. Szóráth Blanka   Ellenőrző Bizottság elnöke 

 
Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 6 mandátummal határozatképes. 
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka. 
A javaslatot az Elnökség 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Aktualitások és beszámolók 

2. Mesterképzés felvételi 

3. ELTE Head bemutatkozása 

4. Egyebek 

 
Az Elnökség 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített 
napirendi pontokat. 
 
1. Aktualitások és beszámolók 
 

Tóth Huba Benedek azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy április 3-án részt vett 
egy megbeszélésen a Diverzummal.  

Nagy Anna arról számol be, hogy április 2-án levelet írt az Intézeti igazgatóknak a 
demonstrátori pályázat leadása kapcsán, április 4-én beállította a Tudományos Diákköri 
Konferencia és Demonstrátori kérvényfelületet, valamint ma kiértesítette a rendkívülieket, és 
a fellebbeknél átírták a pontmódosításokat.  

Könczöl Luca megosztja, hogy április 6-án részt vett a Hallgatói Önkormányzat 
csapatépítőjén, április 7-én pedig a Kari Tanulmányi Bizottság ülésén vett részt. 

Csordás Dorottya beszámol arról, hogy április 3-án sikeresen lezajlott az első 
Mentorképzés, április 12-én várható egy Mentorok által szervezett kirándulás, emellett 
Kotroczó Evelin ma megszerkesztette a Leadership programot, ami közzé is tettek. Lillik 
Dóra érdeklődik a Cultural Connections Day szervezésének folyamatáról. Csordás Dorottya 
azt válaszolja, hogy az előző ülésen nem tudott részt venni, de kirakták az összes anyagot, és 
úgy látja minden kész van. 

Szigeti Dominika azt osztja meg, hogy március 26-án részt vett egy TikTok 
munkacsoport megbeszélésen, és március 31-én Tóth Huba Benedekkel és Kovács Noémival 
elkezdték átnézni az animátori Játékenciklopédiát. Április 3. és 6. között részt vett a HÖOK 
Vezetőképző táborában.  

Lillik Dóra elmondja, hogy indult egy hallgatói megmozdulás, amely hangot próbál 
biztosítani a hallgatóknak, ugyanis több tájékoztatást szeretnének. Április 6-ára szervezett egy 
csapatépítőt a tisztségviselők számára, a mai nap pedig részt vett egy Vezetői Értekezleten, 
ahol a nemzetközi hallgatók helyzetéről esett szó. Mindezek mellett a Kortárs Segítők 
emailben jelezték, hogy sikerült megvitatni a megbeszélteket, és terveznek csinálni egy 
Erasmusra fókuszáló programot, valamint a mentorálásra is nyitottak lennének.  
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2. Mesterképzés felvételi 

Lillik Dóra megosztja, hogy korábban a mesterfelvételik során adott bizottságoknál 
voltak rossz hallgatói tapasztalatok, emellett jelentősen eltér annak a mértéke, hogy hallgatói 
oldalról kit mennyire vonnak be. 

Az Elnökség megvitatja a lehetőségeket, és az alábbi javaslatok merültek fel: 
fellebbezés esetén a hallgatónak lehetősége legyen visszajelezni igazságtalan pontozás esetén, 
előzetes felkészültség oktatói részről, önreflektív bizottság, a hallgatókat is tájékoztassák 
arról, hogy ők is releváns visszajelző személyek. 
 
3. ELTE Head bemutatkozása 

Harnisch Róbert megosztja, hogy már bemutatkoztak az egyik EHKB ülésen. 
Steff László elmondja, hogy az ELTE Head egy diákszervezet, és előadásokat 

szerveznek a hallgatóknak. A képzés két évig tart, és a szervezeten belül aktív részvétel 
szükséges, továbbá különböző szervezetekkel együttműködnek. A fő cél, hogy a fiatalok 
szakmai fejlődését támogassát, és a munkapiacba való átmenetelt megkönnyítsék. 

Harnisch Róbert elmondja, hogy 2022 júliusában indították a szervezetet, és jelenleg 
85 fő van a diákszervezetben. 

Steff László elmondja, hogy négy fő irány között lehet választani a képzéssorozatnál.  
Kotroczó Evelin azt kérdezi, hogy az előadások magyar nyelven zajlanak. Steff László 

azt válaszolja, hogy igen, azonban vannak angol nyelvű előadások is.  
Lillik Dóra afelől érdeklődik, hogy szoktak-e a Pedagógiai és Pszichológiai Karral 

hallgatók jelentkezni. Harnisch Róbert elmondja, hogy még nem jelentkeztek, de szeretnének 
az ELTE összes karán jelen lenni. 

Czingráber Péter azt kérdezi, hogy a Hallgatói Önkormányzat hogyan tudná segíteni a 
diákszervezetet, akár kommunikáció szintjén. Steff László elmondja, hogy online szoktak 
hirdetni, illetve a Gólyatáborokban és egyéb rendezvényeken standolni is szoktak.  

Szántó Lili azt kérdezi, hogy terveznének-e a Gólyatáborba jönni. Harnisch Róbert 
elmondja azt válaszolja, hogy szívesen kitelepülnének a Gólyatáborba és Gólyahétre, de ezt 
elvileg még a többi karral le kell egyeztetni. Szántó Lili elmondja, hogy áprilisban jelezzék, 
ha még ebben az évben jönnének.  

 
4. Egyebek 

 
 
Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:56 perckor lezárja. 
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Budapest, 2025. április 8.  
 
 
  
   Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
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